
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 6. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 78
Vil ministeren redegøre for, hvad der sker, når ejendomsvurderingerne i Skatteforvaltnin-
gens system bevæger sig væk fra en markedsbaseret tilgang, og de samtidig beder
virksomhederne tage udgangspunkt i en markedsbaseret indrapportering (via revisorer
og valuarer), herunder om det f.eks. behandles af to forskellige enheder i Skatteforvalt-
ningen, og hvilke udfordringer ministeren ser i den forbindelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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